研究生短期出访安全保密承诺书
[bookmark: _GoBack]Visit Guaranty for Security and Confidentiality
提示事项Notes：
1、 出访者在出国（境）访问期间不得从事有损国家利益和安全的活动；应注意维护国家荣誉，遵守当地法律和所在单位的规章制度；应具有代表金属研究所形象的责任意识，尊重当地民俗习惯、宗教信仰；如因违反当地法律和制度造成意外及其它需要承担民事或刑事责任的，由本人自行承担。
National interests and security should be protected during visiting. The local laws, regulations and rules shall be abided by. As a member of IMR, students should respect the local cultures and religions. If accidents occurred with civil liabilities or criminal liabilities because of breaking the local laws and regulations, the punishment shall be taken by the client.
2、 出访者应确认自己的身体及心理情况适合短期访问，并购买境外意外伤害保险及外方交流单位要求的相关保险。
Students(Postdoc.) shall confirm in good health and medical insurance must be paid during visiting.
3、 未经我所同意不得擅自更改出访身份和交流项目内容。出访任务完成后按时返所。
The personal position and research program cannot be changed during visiting. Students(Postdoc.) shall come back to IMR on schedule. 

我于  年  月  日至  年  月  日参加(对外交流活动名称)                                    。我承诺：已认真阅读上述提示事项，在对外交流活动中严格遵守保密守则，履行保守国家秘密的义务，按时回所。
I will attend (Visit Program                      ) from     to       (date). I promise: I have read the above information carefully. I will abide by the national confidentiality and come back to IMR on schedule.

承诺人签字Signature：                          
所在班级Grade or division（部门）：
签字日期Date：
